

Dialogforum LUR

29. September 2025

Til stede: Dorte, Morten, Sebastian, Heidi, Mette, Karina og Maria
Afbud:

Dagsorden

1. Velkommen og siden sidst v. Morten. Kl. 16.00 – 16.05

Morten byder velkommen og introducerer til dagsorden

2. Bordet rundt: nyt fra studerende, undervisere og ledelse. Kl. 16.05 - 16.35

Nyt fra studerende:

- En samarbejdsaftale i DLF (Phillip) - Sebastian med flere har kontakt med ham for et styrket samarbejde. De er inviteret af LL d. 8. oktober. Lige nu er Emma repræsentant for LL fra Absalon – Sebastian er også lidt med.
 - Sebastian kigger ind i, hvilke aftaler ligger allerede sammen med Phillip.
 - Flere studerende til LL – evt. gennem de holdrepræsentanter, som vi arbejder på at få
 - Mathias er formand for LSR – inden vinter skal en proces igang med ny formand
- 3. årgang har været igang med valg af praktik og forberedelse til vinterprøver

Nyt fra undervisere:

- ON festival:
 - Det fungerede ret godt. Der var god stemning. Både gymnasieelever og studerende.
 - 186 billetter
- Første årgang: Det er gået godt med opstart.
- Fjerde årgang: Administrativt har det været bøvlet.
- Holdkoordinator: Heidi foreslår, at vi får det skudt igang, og at der er én, der ligesom får den koordinerende rolle. Ledelsen tager det med på allokeringsmøde onsdag d. 1. oktober.

Nyt fra uddannelsesledelsen:

- Optagelse inkl. Efteroptag
 - 66 ordinær
 - 45 E-lærer
- Fremmøde (Div datoer inkl. Valgfag):
 - [E25 Workflow fremmøde.docx](#)
 - [Forslag til workflow for fremmøde og godkendelse af valgfag.docx](#)
- E-lærer udvikling og fremmøde: Hele foråret er der arbejdet på en revidering af e-læreruddannelsen. Der har bla. Været fokus på, hvad fremmøde indebærer. Det vil fremadrettet være 10 kerneaktiviteter, der udgør mødepligt og fremmøde. Denne model er tættere på intentionen med e-læreruddannelsen.
- Valg af fag: Processen er i fuld gang. Lige nu sidder US og ser på, hvor mange, der har meldt sig til hvert fag. Vi skal ret langt ned i antal før et hold ikke bliver oprettet. Alle får direkte besked på sin studiemail.

- Louises frokostaktiviteter
 - 18. sep 11:30 – 12:30 'Picnic' – vi spiser udenfor i træhyttens borde/bænke og spiller en gang petanque, kongespil mv. Alle er velkomne – om man blot kommer for at snakke og hygge eller om man medbringer sin konkurrence iver er lige fedt 😊 Vi mødes i træhytten på græsarealet bagved parkeringspladsen- Uo.02 Hytten. Der kom i alt fire studerende.
 - 22. okt. 11:30-12:30 'Kreativt værksted' – imens vi spiser er der mulighed for at strikke, lave perleplader mv. Man behøver ikke være strikkehaj alle kan deltage 😊 Der er materialer til rådighed, men er man i gang med et strikkeprojekt el.lign. må man gerne medbringe dette. Mød op i lokale Bo.39
 - 17. nov. 11:30-12:20 'Spilledag' – imens vi spiser spiller vi kort, backgammon, UNO, kalaha, klodsmajor mv. Man behøver ikke være brætspils ekspert – alle kan være med og alle er velkomne. 😊 Da vi er begrænset af tid finder vi spil frem, der kan spilles uden for mange regler og spil, der ikke tager for lang tid. Mød op i lokale Ao.62 (Drama lokalet).
- SOME: Content creators
 - Kirstine Engsager og Noah Bjørn Søby Da-Cunha – 3. semester. Skriv og kontakt meget gerne de to studerende omkring gode historier til instagram.
- Tilbygning til kantinen: i løbet af vinteren bliver der bygget et orangeri med sofaer mm i to etager.
Der er desuden søgt om yderligere penge til teresse og atriumgården.

3. Fællessamling - evaluering og opstart af plan for kommende fællessamling kl. 16.35 - 16.50

Herunder, hvornår skal vi mødes og planlægge yderligere?

Vi har bestemt os for, at der skal være to samlinger pr semester af ca. 40 min varighed.

Der vil være sang og info og evt. Indslag.

Vi kigger på en dato – **Mette og Morten** går videre med dette.

Input til indhold:

- Gode råd til, hvordan man klarer sig som studerende fx. Tre brugbare bøger
- En historie om fx. International praktik
- Gode historier fra studerende
- Teknologiforståelse eller alle valgfag
- Bachelorprocessen
- Leg
- E-mail til John Hattie om teacher judgment.

Hvordan giver vi stafetten videre?

- Holdbaseret eller holdrepræsentanter

Ledelsen inviterer Sebastian, Malene og Laura til nyt møde. Tages op på næste møde med Mette, Morten og Maria.

4. Pause kl. 16.50 - 17.00

5. Brobygningsaktiviteter kl. 17.00 - 17.20



Vi arbejder med HF praktik og Faglig bro. Hvilke andre brobygningstiltag kan vi arbejde med?

Input fra studerende og undervisere

Vi udsætter til næste LUR

6. Eventuelt. Kl. 17.20 – 17.30

